
Vánoce nejsou jen pokojná idyla s anděly.

Bůh přichází jako světlo přemáhající temnoty.

Těm, kteří ho přijali, přináší pokoj.

Pro ty, kdo ho nepřijali, s 'stává kamenem úrazu.

Tajemství Vtělení a tajemství zla jsou těsně vedle sebe.

Do zla, které se někdy zdá být jako nepropustná temnota,

vstupuje světlo v podobě proroky přislíbeného dítěte.

T je pravý důvod ván ční rados i.

Toto dítě je nadějí i tvého vítězství,

aby ses i ty mohl stát nadějí pro všechny kolem sebe.

Za to se modlím a k tomu vám všem žehnám.
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